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南台科技大學 99 學年度第 2 學期課程資訊 

課程名稱 大一英文(二)(C) 

課程編碼 01D10913 

系所代碼 00 

開課班級 四技奈米一甲 四技奈米一乙 四技光電一乙  

開課教師 陳憶綺  

學分 3.0 

時數 3 

上課節次地點 二 1 2 3 教室 S402 

必選修 管制必修 

課程概述 Freshman English 

課程目標 Freshman English aims to help students expend their vocabulary bank through 

building up a basic knowledge of vocabulary skills as well as to enhance their 

English proficiency through integrated skills training, including listening, 

speaking, reading and writing.  

課程大綱 加強英文閱讀與聽力、建立文法句構觀念、並逐步介紹各式英文能力檢定之

內容，亦整合一部份之口說與寫作訓練。 

英文大綱 This course aims to  

1) improve students' reading & listening ability 

2) reconstruct appropriate grammar concepts  

3) familiarize students with some main-stream English proficiency tests 

4) incorporate some simple speaking and writing training 

 

教學方式 課堂教授,分組討論,口頭報告,實務操作, 

評量方法 自行設計測驗,作業／習題練習,口頭報告,課堂討論,課程參與度(出席率), 

指定用書 Reading Pass 1 

參考書籍  

先修科目  

教學資源 BlackBoard 自學中心 

注意事項 Please note that anticipation in class and regular presentation are very important 

for those who attend the class!Moreover, this class strongly requires students to 

fulfill the required hours of the self-learning center!Please note this before you 

take the class! 

全程外語授課 0 

授課語言 1 華語 

授課語言 2 英語 

輔導考照 1  

輔導考照 2  
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